


## Referat styremøte mandag 8. januar 2024 kl 19.30

Stad: Klubbromet

Møtte: Ida Kristine, Anna, Linn, Liv Jorunn, Edle, Åse, Lilly

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
1.	Økonomi	Har eit godt årsresultat der vi har omtrent like mykje på konto ved inngangen av 2024 som vi hadde ved inngangen av 2023.			
2.	Stall og hall	<ul style="list-style-type: none"><li>- Kjøp av piggar til harv frå Sisu - 1800 kr</li><li>- Forslag anleggsleige for 2024: Forslag, anleggsleige pr hest:</li><li>- Anleggsleige heilt år kr 4700,-</li><li>- Anleggsleige hest nr 2, 3, 4 osv heilt år kr 1700,-</li><li>- vaktmesterliste? evaluering?</li><li>- faste dagar horving?</li></ul>	<p>-Fekk berre ei rad med piggar, treng eigentleg to. Då blir det veldig liten prisforskjell opp til ei ny harv, så det lønner seg heller å kjøpe ny harv når piggane blir slitt. Men vi bytter den eine rada og bruker den til den er slitt.</p> <p>-Skru opp prisen litt på anleggsleige for familie i 2024, til 5700 kr. Legge fram å endre til per hest på årsmøte. Lage eit notat slik at vi får forklart kva vi tenker på ein ordentleg måte.</p> <p>-Vidareføre vaktmesterliste ei stund til. Ha det som fast punkt på styremøte.</p> <p>Ida sjekker opp i dørpumpe på dørene til hallen. Fram til det vil vi ha ein krok med tau for å kunne sikre halldøra.</p>		

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
3.	Søke om støtte	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Tussa</li> <li>- Sparebankstiftinga</li> <li>- Trafikktryggingmidlar (søknadsfrist i mars)</li> </ul>	<p>Søke om gjestebokser hos både Tussa og Sparebankstiftinga. (frist 15. januar)</p> <p>Kiwi Myrane er interesserte i skilt</p> <p>Sparebank Vest? gjestebokser</p>	<p>Edle</p> <p>Edle finn fram skriv om skilt, sender til Linn.</p>	
4.	Plassering av gjestebokser og anna	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Sette opp eit møte</li> </ul>	<p>3.-4. februar eller 10.-11., avtale når det nærmar seg.</p>		
5.	Aktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Programriding</li> <li>- Pussekveldar, pizzakveldar</li> <li>- Kurs om haltheit med vet. Hillestad</li> <li>- Kurs med Trine Bøhnsdalen</li> <li>- medlemskveld der ein går gjennom ridebanereglar</li> </ul>	<p>Programridning 27./28.? januar</p> <p>Ida sjekke om ho kan, evt også 10. februar.</p> <p>Sprangstevne 11. februar.</p> <p>Anna bake kake og sette fram skei og fat/serviett, Ida lage kaffi og sette fram koppar.</p> <p>Lage ny prisliste - Anna/Linn.</p> <p>Dressurdommerkurs i 2024, Åse er på saken.</p>		
6.	Junioraktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Få tak i hestar til sprangstevne 11. februar</li> <li>- Vente litt med andre aktivitetar.</li> </ul>	<p>Heidrid, Odin, Tyra (Ida kan spørre Karin), Line?,</p>		
7.	Evaluering juleavslutning juniormedlemmar	<p>-Vi må fordele oppgåvene betre, og planlegge</p>			

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
	evaluering klubbstevne?  Evaluering Union Øye	skikkeleg på møte i forkant på junioraktivitetar. Treng fleire vaksne som ikkje nødvendigvis har ansvar for ein hest, ungane eller undervisninga. -Gjekk fint på klubbstevne, passe på å ikkje begynne før tida. -Bør vere fleire som er igjen for å smalltalke når dei er ferdige å ri, ved besøk frå Union Øye. Må vite nivået på dei på forhand.			
8.	Evaluering julebord	Spesifisere at vi vil ha maten på fat. Gjekk fint å hente mat på to forskjellige plassar. Veldig fint pynta. Det var litt kaldt på klubbrommet, vi kan skru på varme dagen før evt tidlegare på dag, evt ta med vifteovn. Var mange som kom, det var veldig kjekt!			
9.	Tømming tingretten	Mellom 13-21. januar	Dugnad laurdag 13., klokka 10. Edle sjekker container. Edle/Linn legg ut om dugnad på facebook.		
10.	Dugnad	- Ha på sand og sette opp rundpaddocken	Kjekkare å halde på med dugnadsarbeid når det er		

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Lage trapp eller rampe til døra inn til klubbromet</li> <li>- Ta ut innredning i gamlekiosken og lage til til juniorutstyr</li> <li>- <a href="#">Kjøre inn film til vindu klubbrom og ha på</a></li> <li>- Bygge vognskjul ved tribuna.</li> <li>- Plate i nedkant av vindauga ute for beskyttelse</li> <li>- Beise kvit stripe på vanten</li> <li>- Beise resten av utsida av klubbrommet</li> <li>- Platå foran tribuna og sikre den</li> <li>- <a href="#">Rundpaddocken på ridebana</a></li> </ul>	varmare ute.		
11.	Nytt styremøte og årsmøte	Styremøte 5. februar 1930 i klubbromet.	<p>Liv Jorunn sende ut mail om valg til styret - valgkomite. Årsmøte måndag 26. februar, kl 1900. Påmelding, og pizza.</p> <p>Alle styremedlemmane kan tenke seg å fortsette i 2024, Ida Kristine vil gjerne vere vara og Marit kan gi frå seg plassen sin dersom nokon nye vil inn.</p>		